
  
 
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 7 april 2025 
Plats: klubbhuset, la Marquesa. 
Närvarande: Ingrid Ek (IE), Ingrid Elofsson Svensson (IES),  
Lennart Leiris (LL), Annika Qvarfordt (AQ), Bertil Övgård (BÖ) 
Frånvarande: Leif Dahlstrand (LD), Lars Garneij (LG) 
 
Mötets öppnande  
BÖ öppnade mötet. 
 
Föregående protokoll 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
IES presenterade det ekonomiska läget. 
 
Tävlingar 
LL har gjort förslag på tävlingsprogram för hösten. LL går igenom med Rikners. 
Programmet samordnas med Club Sueco. 
Den ordinarie säsongen är slut 30 april, sedan tar sommargolfen vid under 
ledning av Ingalill och Lars Rikner. 
Elisabeth och Lennart Öhrn tar hand om priser från 1 september tillsammans 
med ett annat par. (Inte klart ännu). 
 
Lunchen 
AQ jobbar vidare med alternativ restaurang inför hösten. AQ och BÖ försöker få 
till ett möte med klubbchefen med tanke på ljudet på Rame. 
 
Medlemmar 
F.n. 268 st medlemmar. Vi har haft en hackerattack i medlemsregistret. LG har 
löst problemet tillsammans med  



Holger Dieckhoff. BÖ kollar med LG vilken info nya medlemmar får när man 
ansöker om medlemskap med tanke på Dataskyddsförordningen (GDPR). 
 
Sponsring  
LD kontaktar LL angående höstens program som kommer att samordnas med 
hänsyn till sponsorernas tävlingsdagar. 
 
Hemsidan och Facebooksidan 
Antalet gäster har ökat på tävlingarna, kanske beroende på att det blivit lättare 
att komma in på vår facebooksida. 
LG och BÖ planerar ett möte med Holger Dieckhoff för fortsatt utbildning på 
hemsidan. 
 
Övriga frågor 
Inga. 
 
Nästa möte 
22 september efter golf och mat. 
 
Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
Vid protokollet:      
 
Ingrid Ek      Bertil Övgård 
Sekreterare      Ordförande 
     
 
 
 
 
 
 



 
 
 


